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In de gemeente Utrechtse Heuvelrug zijn recent een tweetal moties aangenomen m.b.t. de 
onveiligheid voor fietsers bij de Donderbergrotonde resp. de proef met experimentele aanpassingen 
aan de weginrichting van de Lekdijk. Naar aanleiding daarvan de volgende vragen:

 Kan het zijn dat er onvoldoende uitwisseling van feiten is geweest tussen de provincie en de 
gemeente i.r.t. de onderzochte opties ter verbetering van de situatie bij de Donderbergrotonde
en de beperkingen die daar gelden? Zo ja, wat kan de provincie doen om daarover beter in 
contact te komen met de gemeente en te blijven zoeken naar een oplossing voor de situatie?

 Is het de provincie bekend dat de verhoogde noktegels en de geluidribbels op de Lekdijk 
leiden tot gevaarlijke situaties? Wat gaat de provincie hieraan doen?
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